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Betreft: Verzoek beantwoording vragen naar aanleiding van Beleidsdoorlichting artikel 37.3 

'Terugkeer vreemdelingen'
Ons kenmerk: 33199-19/2017D25475

Geachte heer Blok,

In de procedurevergadering van de vaste commissie voor Veiligheid en Justitie van 14 september 2017 
is gesproken over de Beleidsdoorlichting artikel 37.3 'Terugkeer vreemdelingen'.

De commissie heeft naar aanleiding daarvan besloten u te verzoeken een aantal specifieke vragen te 
beantwoorden:

1. In hoeverre bent u voornemens in de beleidsdoorlichting over 37.3 een beeld te schetsen over 
het gehele beleidsartikel? Indien u dat niet van plan bent, kunt u dat dan alsnog doen?

2. Op welke wijze wordt bepaald of het vertrek zorgvuldig, waardig en tijdig verloopt? Hoe wordt 
daarvan een compleet beeld verkregen en hoe wordt dit meegenomen in deze 
beleidsdoorlichting?

3. Kunt u per te gebruiken onderzoek aangeven in hoeverre het inzicht geeft in de effectiviteit en 
efficiëntie van de instrumenten van het Nederlandse terugkeerbeleid, zoals 1) 
vertrekgesprekken, onder andere om de mogelijke belemmeringen bij terugkeer in kaart te 
krijgen; 2) het bieden van ondersteuning bij het verkrijgen van een (vervangend) 
reisdocument bij de diplomatieke vertegenwoordigingen van het herkomstland en 3) het bieden 
van ondersteuning bij re-integratie in het land van herkomst (financieel en in natura)?

4. Zijn er evaluaties beschikbaar van de subsidies voor de Internationale Organisatie voor 
Migratie (IOM) afkomstig van REAN-gelden? Zo nee, hoe gaat u de efficiëntie en effectiviteit 
van de subsidies betrekken in deze beleidsdoorlichting?

5. In hoeverre gaat u aanvullend onderzoek doen indien blijkt dat er met de onderzoeken geen 
compleet beeld kan worden verkregen?

6. Op welke wijze gaat u de uitgaven koppelen aan de beleidsinstrumenten om inzicht te krijgen 
in de efficiëntie van het beleid?

Bij dezen breng ik u het besluit van de commissie over.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Veiligheid en Justitie,

A.E.A.J. Hessing-Puts


